
 
CONSELL ESCOLAR DILLUNS 28/06/2021 

RESUM 
 
 
 
Presents: 
Mestres: Mia, Elena, Gisela, Mercè, Estela, Cristina, Marga, Núria Fernández 
AFA: David 
Mares representants de les famílies: Magdala, Rozenn, Marta, Laura 
(Esperança del districte absent, es disculpa per la no assistència). 
 

ORDRE DEL DIA: 

1. Presentació i aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 
2. Tancament curs 20/21 
3. Obertura curs 21/22  
4. Memòria curs 2021  
5. Altres informacions  
6. Precs i preguntes  

 
 

1. Presentació i aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 
Es va realitzar un consell extraordinari per aprovar el calendari escolar 
del curs vinent, ja que el termini de presentació finalitzava i calia 
especificar l’adaptació de P3. L’adaptació s’ha de realitzar abans del 20 
de setembre i un mínim d’una hora i mitja, fet que l’escola ja compleix. 
S’aprova l’acta anterior. 
 

2. Tancament curs 20/21 

Es van poder realitzar les reunions de classe amb les famílies de forma 
presencial i a l’aire lliure (tret algun cas que va implicar un trasllat per 
pluja intensa). Es va explicar força bé el curs escolar a les famílies i en 
un format diferent als cursos anteriors (absència pissarra digital per 
projectar imatges), un 55% dels assistents van fer la valoració de les 
reunions i majoritàriament va ser positiva. Va sorgir un dubte sobre 
l’agrupament cíclic i sobre com s’havien fet els grups. 
El proper curs Gisela i Txema marxen i Josep Anton es jubila. Dels 
mestres Covid n’han renovat 2 (Alba i Carmen). Faltaran els 
nomenaments d’estiu per incorporar-se. 
L’escola mostra satisfacció amb el treball cíclic, dimecres el claustre en 
farà una valoració.  

 
3. Obertura curs 21/22  

En principi, segons les instruccions rebudes, es mantenen els grups 
bombolla. Respecte al tema dels patis, malgrat en els mitjans de 
comunicació s’ha sentit a parlar de grups bombolla sense mascareta o 
barrejats però amb mascareta, oficialment no s’ha especificat res, per 
tant encara no poden dir com es faran. 

 
4. Memòria curs 2021  



S’està acabant de preparar i es presentarà al consell escolar de 
setembre. 
 

5. Altres informacions 

 Matriculacions: finalment s’han matriculat 25 alumnes a P3, 1 per P5, 
1 per 3er i 1 per 6è. 

 El proper curs hi haurà 2 alumnes amb escolarització compartida, 1 
d’ells ja ho estava aquest curs i s’incorporarà a aquest tipus 
d’escolarització l’alumne amb TGC que aquest  curs ha vingut amb 
un horari reduït.  

 Muntanyeta: Tant l’escola com l’AFA estan molt disgustades per com 
ha anat el tema de la “Muntanyeta”. L’escola ha fet diverses trucades 
per mostrar el seu desgrat i l’AFA dimecres va enviar un correu de 
queixa amb el suport de l’escola. 
S’agraeix tot l’esforç, la dedicació i la gran feina feta pels membres 
de la Comissió de Camí escolar que han portat tot el tema de la 
“Muntanyeta” i per les famílies que hi han col·laborat. 

 Pacificació carrer Gallecs: malgrat que la data prevista per finalitzar 
les obres era el 25 de juny encara no han començat.  

 Pla d’obertura del setembre: es tornarà a demanar el tall de carrer, ja 
que al seguir tenint grups bombolla es pot fer. 

 La Gisela s’acomiada i dona el traspàs del càrrec de secretària a la 
Marga. 

 
6. Precs i preguntes  

David demana si es farà difusió a les famílies de les conclusions de la 
valoració del claustre sobre el treball cíclic, i la Mia respon que es 
plantejaran la possibilitat de fer-ho al setembre. 

 


